
Meggyőződésem, hogy a kerületnek és az egyháznak erősíteni kell a kapcsolatait, 
ezen munkálkodtam a tavalyi évben is. Egyházügyi tanácsnokként, majd az Egyházi 
és Idegenforgalmi Bizottság elnökeként találkoztam a kerületben működő egyházi 
vezetőkkel és a plébániai közösségek vezetőivel annak érdekében, hogy a kerületi 
hitélet és vallási közösségeink közötti párbeszéd folyamatosan fejlődjön. Ennek 
érdekében 2022-ben is több, mint 10 millió forinttal támogattuk a kerületi egyházakat 
és közösségeket az egyházi pályázat keretén belül, hiszen olyan feladatokat látnak el, 
amelyek egyaránt hasznosak a kerületben élő hívő és nem hívő közösségek tagjai 
számára. Fontosnak tartom azt is, hogy támogassunk olyan civil szervezeteket és 
kezdeményezéseket, amik hozzájárulnak a kerület kulturális életéhez, értékeinek 
megőrzéséhez. A budavári Fidesz-KDNP-nek mindig is fontos volt, hogy a kerület 
megőrizze a keresztény-polgári gyökereit. Pragmatikus, a másikat tisztelő, 
együttműködésre törekvő képviselőként ismernek képviselőtársaim, aki mindig is 
törekedett arra, hogy a budavári lakosok érdekeit megismerje, képviselje, mindennapi 
életét ezzel is megkönnyítse. Szívügyem a kerület népszerűsítése, ezért kiemelt 
fontosságúnak tartom, hogy nagyobb hangsúlyt fektessünk a városmarketingre, 
átlátható és hatékony módon emeljük kerületünk ismertségét, jóhírét. Budavár páratlan 
turisztikai lehetőségekkel bír, turisztikai jelentősége megköveteli, hogy legyen egy 
olyan cég a kerületben, ami kiemeltem foglalkozik a kerület népszerűsítésével, a 
helyiek rendszeres és hatékony tájékoztatása mellett. A turistabusz-forgalom mérete 
és rendezettlensége évek óta megkeseríti az itt élők életét. Ebben a kérdésben olyan 
megoldásra van szükség, amely hatékonyan kezeli az összetett kérdést és nem a 
kerület egyik pontjáról a másikra teszi át a megoldásra váró problémát. A kormányzati 
fejlesztéseknek köszönhetően mára több ponton lehet akadálymentesen feljutni a 
várba, bízom benne, hogy a jövőben további fejlesztések lesznek ezen a területen is 
és sikerül a nagy turistabuszok forgalmát rövidtávon kezelhető mértékűre csökkenteni, 
hosszabb távon pedig alternativ megoldásokkal kiváltani behajtásukat a 
Várnegyedbe. A közbiztonság, közrend fenntartása is kiemelkedően fontos 
számomra, ezért örülök, hogy döntöttünk a térfigyelő kamerarendszer fejlesztéséről, 
az elavult készülékek cseréjéről, valamint újak telepítéséről a rendőrséggel 
egyeztetve. Továbbra is ki fogok állni minden olyan célért és javaslatért, ami a 
kerületben élők javát szolgálja.


